## HABITŪ App – Top Up \$400 E-Vouchers (Updated on Feb 2020)

## All Day Breakfast 50% Discount Off / 全日早餐半價優惠

- I. This voucher entitles the holder to enjoy All Day Breakfast with 50% discount off
- 2. This voucher is applicable at all HABITŪ outlets
- 3. Available on Monday to Friday (except Public Holiday and Eve of Public Holiday)
- 4. This offer is only applicable to a la carte food order
- 5. Dine-in at HABITŪ table orders are subject to minimum spending and 10% service charge (based on original price)
- 6. This offer is available for dine-in orders only (excluding take away and delivery orders)
- Only one e-voucher can be used for each purchase and the offer cannot be used in conjunction with other promotional offers
- 8. Discounted items are non-refundable or non-exchangeable
- 9. This voucher is valid for one-time use only
- 10. Valid for three months from the date of issue, and the expiry date is non-extendable
- 11. In case of any disputes, the decision of HABITŪ shall be final
- I. 憑此券可全日早餐半價優惠
- 2. 此券適用於全線 HABITŪ 分店
- 3. 此優惠適用於星期一至五 (公眾假期及其前夕除外)
- 4. 惠顧散點菜式方可享此優惠
- 5. 於 HABITŪ table 堂食另設最低消費及加一服務費 (按原價計算)
- 6. 此優惠只適用於堂食 (不適用於自取外賣及外送服務)
- 7. 每次交易只可使用一張電子優惠券,及不可與其他優惠同時使用
- 8. 優惠之產品恕不退換
- 9. 此券只可使用一次
- 10. 發出日期起計三個月內有效,逾期作廢
- II. 如有爭議,HABITŪ 保留最終決定權